
ר התאחדות תאגידי כוח אדם זר"יו, אלדד ניצן: יוסי אסולין 

יש, תכף אנחנו נשיג אותו. איתנו על הקו אלדד. לבניין בוקר טוב

.לנו כאן צוות הפקה מוגבר הם יעשו כאן את כל המאמצים

איציק מויאל אנחנו בעצם מדברים על אותם עובדים זרים

.שהועדה לעובדים זרים בכנסת די מתנגדת לכל הסיפור הזה

קודם כל זה נכון היא לא בעד לעודד עובדים. כן: איציק מויאל 

.זרים אבל היא לוקחת

יש לזה מה שנקרא השלכות גם על העובדים שלנו: יוסי אסולין 

אבל בסך הכל כל הסוגיה הזאתי של, ויש לזה השלכות אחרות

אפשר, עובדים זרים אפשר להסתכל עליה גם מההיבט הפוליטי

אנחנו לא דיברנו. להסתכל עליה גם מההיבט המקצועי קבלנים

כאן עם קבלנים על אותם מיזמים שאתם בהסתדרות עם משרד

לא, אותם קבלנים אומרת שזאת תהיה מכת, ת מובילים"התמ
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אבל  זאת מכה קשה מאוד בתחום, רוצה להשתמש במילה מוות

ואנחנו נתמקד רק... כי עובדים ישראלים לא ששים , הבנייה

,בנושא של הבנייה כי זהו הענף הגדול שאתה מייצג בהסתדרות

שזה, תהיה מכה גדולה מכה קשה ואנושה אפילו לענף הבנייה

''.כ מתגלגל כמובן למחירי הדירות שהם יעלו וכו"אח

קודם כל יש מקצועות שהוכח מעבר לכל. נכון: איציק מויאל 

,זה המקצועות הרטובים, ספק שישראלים לא רוצים לעבוד שם

ולכן החלופה לגבי הנושא של העסקה אז יש את הפלסטינים ויש

והעובדים הזרים נותנים אלטרנטיבה מאוד, את העובדים הזרים

היתה מכסה ועל, עכשיו יש מכסה. רצינית למקצועות האלה

עכשיו הבעיה מעבר לזה לפחות לפי. המכסה הזאת מדברים

הנתונים שנמסרו בכנס השנתי של התאחדות הקבלנים והבונים

שבגלל שאין מספיק ידיים מקצועיות אורך סיום, לפני שבועיים

הפרוייקט או הבנייה או הבניינים שבונים לזוגות צעירים ואחרים

, חודש- 12פעם היה אפשר לגמור פרוייקט או בניין ב. מתארך

אז לכן. היום בגלל שיש חוסר בידיים מקצועיות זה אורך יותר

הבעיה של הנושא של העובדים זרים זה תפס טרנד בתקופה

ולכן עכשיו החליטו גם ההתאחדות עצמה וגם. האחרונה

ההסתדרות שקיבלה החלטה להחליט לטפל בעובדים הזרים ולצרף

במקרה. אותם להסתדרות כדי שאלף יקבלו את כל הזכויות שלהם
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אתה איתנו על, מקווה שהוא נמצא איתנו על הקו אלדד ניצן

.הקו

.כן אני נמצא על הקו: אלדד ניצן 

.בוקר טוב אלדד: איציק מויאל 

.בוקר טוב: אלדד ניצן 

מדברים על כל, אנחנו פה בדיוק תכף נפנה אליך: איציק מויאל 

שזה איגוד או, מה שקשור להעסקת עובדי הבניין בענף הבניין

ובאותה. התאגידים הכי מסודרים שמעסיקים עובדים זרים

הזדמנות  אנחנו גם בשם התכנית יוסי מברך את אלדד ניצן

אז קודם כל, ר התאגידים"שנבחר לפני למעלה משבוע להיות יו

.ברכות

.תודה רבה: אלדד ניצן 

אז זהו איתך הבוקר אנחנו רוצים לדבר אני: איציק מויאל 

מה פתאום נזכרה, ד יוסי אסולין על מה קרה בדיוק"ועמיתי עו

ספר לנו על מה. הממשלה  היום להתחיל לטפל בכל מה שקשור

.המהומה

המהומה היא בעצם תהליך שמתהווה מזה כמה: אלדד ניצן 

שטמון בה שהמדינה בעצם מנסה לעשות דבר שכולנו... שנים 

שבעצם להכניס עובדים, היינו מברכים אותו אם הוא היה מצליח

מחשבה שהיא הזויה בבסיס שלה מכיוון, ישראלים לענף הבניין
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במזרח אירופה מקום שהיה רגיל להביא לנו עובדים זרים שיעבדו

כי האוכלוסיה, בעצם היו שואב לתוכו עובדים זרים גם כן, אצלנו

גם שם וגם במדינה שלנו יש איזה תהליך שמתרחש כבר הרבה

פונה בעצם למקצועות שאנחנו, פונה עצם למקצועות חופשיים, זמן

ד או רופא"כל אימא יהודיה ממוצעת רוצה שבנה יהיה עו, יודעים

לצערנו זה מה. ולא היתה רוצה לראות אותו טייח או רצף

הדבר הזה בכלל מתרחש. שקורה ואי אפשר להתווכח עם עובדות

ומה שקורה בעצם שהמדינה משוועת67, בתהליך הדרגתי משנת 

וכפי שאתה ציינת קודם בעצם גם המדינה הטילה. לידיים עובדות

אגרות בשיעור גבוה מאוד, אגרות על  העסקת עובדים זרים

שמלבד זה גורם גם כן להעלאת מחיר הדירה בעצם בצורה מאוד

כי מחיר הדירה היום התקורה שלה היא בעצם תלוי, משמעותית

הרבה בנושא של אותה עלות כבדה שנופלת על המעסיקים ובסופו

העובדים הישראלים לא באים. של דבר נופלת על האזרח הקטן

ובעצם בכל החמש השנים האחרונות המדינה שקבעה, לעבוד בענף

והקימה את התאגידים אותם תאגידים מסודרים בעצם בצורה

הדבר גורם, הדרגתית כל שנה מקטינה את כמות העובדים

ללחצים שבשנה השנתיים האחרונות מספר העובדים הזרים בפועל

ועכשיו היא רוצה.  עובדים5000שנמצא על הפיגומים הוא בקושי 

.לחסל את הענף לגמרי בעצם ללא אלטרנטיבה
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הם לא יוכלו, מאותם קבלנים שטענו שבאמת מחירי הדירות יעלו

ואנחנו שומעים ממשרד השיכון שהוא רוצה לעשות. להוזיל דירות

אבל. לא מספיק שיש לו בעיות אחרות אז גם זו בעיה, את זה

ה מהאיחוד''כצל, כ יעקב כץ"אני רוצה לצרף לשיחה את ח

אנחנו. הוא לא איתנו על הקו, יעקב. בוקר טוב לך, הלאומי

כ יעקב"ר ח"אנחנו יודעים שבועדה שעומד בראשה יו. נמשיך איתך

כץ הם דנו גם בנושא הזה בשבוע האחרון והם קוראים לממשלה

ת מובילים"בדיוק מאותה סיבה שאותו מיזם שההסתדרות והתמ... 

השאלה אם באמת. להכשיר עובדים ישראלים כמשימה לאומית

אם בכל זאת, בכל זאת למרות שאתם לא אופטימים בנושא הזה

.אפשר להכשיר ישראלים ולהכניס אותם

הדבר נוסה בצורה אינטנסיבית בשנים, אני אענה לך: אלדד ניצן 

.האחרונות

אני אשאל, ה''ומאחר ואנחנו החזרנו לקו את כצל: יוסי אסולין 

.בוקר טוב לך, אותך כץ

.בוקר טוב לך ולכל המאזינים: כ יעקב כץ "ח

אז אני שאלתי אותך ואתה לא ענית כי פתאום: יוסי אסולין 

ישיבת, האם הביטוי שאתה התבטאת באותה ישיבה. ירדת מהקו

שסיכמת בישיבה ואמרת מדיניות, הועדה לעובדים זרים בכנסת

הממשלה סופה להמיט אסון של ממש על ענף הבנייה ועל ענף
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.לא מאותם  נימוקים של אותם קבלנים אלא ממקום אחר לגמרי

.אני לא הבנתי את השאלה: כ יעקב כץ "ח

השאלה היא האם אתה חושב שאותם עובדים זרים: יוסי אסולין 

י תמיט"שהממשלה החליטה לצמצם את פעילותם וכניסתם לא

אסון על ענף הבנייה מהסיבה שהקבלנים לא יוכלו להתמודד עם

זאת הסיבה או שאתה חושב שיש פה. אותם עובדים ישראלים

.סיבות אידיאולוגיות לאומיות אחרות לגמרי

עובד זר, יש סוגים רבים של עובדים זרים: כ יעקב כץ "ח

אני. שנמצא פה שלא כחוק ושלא כדין לא צריך להיות פה

,דיברתי על כך שמדינת ישראל צריכה  לדאוג לכך שכל זוג צעיר

כל זוג שמתחתן ואדם שרוצה להקים את ביתו יהיה מסוגל

כתוצאה מזה. במחירים סבירים או לשכור בית או לקנות בית

 אלף- 70, 80שהוציאו מפה במהלך השש שבע שנים האחרונות כ

,עובדים שהתמחו בעיקר בעבודות הרטובות בבנייה שזה טייחות

לא הכניסו, ולא הכניסו במקומם פועלים אחרים, רצפות וטפסנות

לא, פועלים יהודים כי לצערנו הרב לא עודדו בנייה יהודית

ומצד שני. הכשירו יהודים לא פתחו קורסים לעבודות רטובות

מסיבות כאלה ואחרות ערבים מיהודה ושומרון לא יכלו להיכנס

נוצר מצב של חיסרון גדול של, בעיקר בגלל סיבות בטחוניות

וכתוצאה מכך מתארכת העבודה במקום, פועלים בתחומים האלה
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 אלף יחידות- 40כי אם נניח כל שנה צריך כ, יחידות דיור בשנה

אנחנו בונים, חדשות למשפחות חדשות שתיכנסנה לבתים חדשים

 אלפים10אז כל שנה נוצר גירעון של .  אלף32 עד - 30בשנה כ

הביקור גדל על ההיצע והמחיר זה כלל ראשון כלכלה, יחידות

שבשנה האחרונה שהמחירים האמירו, והמחירים הולכים ומאמירים

31%. 31%א בלבד בשנה אחת " במכירת דירות כאשר בת- 14%ב

ם באזור השפלה-כל חניה או מחסן בי, מחירי הדירות האמירו

אז אמרתי מדינת  ישראל. אין דירות, נתפסים וסוגרים אותם

קודם כל צריכה לחשוב איך פותרים את הבעיה של הזוגות

,ואם היא צריכה להכשיר עובדים שתחנך לעבודת כפיים, הצעירים

ואם עד שהיא מחנכת לעבודת כפיים אין לה פועלים אז שתזמין

הוא תגיד, לזמן קצוב לשנה שנתיים שלוש שנים פועלים סינים

מתי לתחום הזה במשך שנה שניים שלוש עד שמכשירים את

.העובדים היהודים ותפתור את הבעיה של הזוגות הצעירים

ם זוג-המחירים מגיעים היום שגם באזור השפלה וגם באזור י

, חדרים2 שקל לדירה בת 6000 עד -5000צעיר צריך לשלם כ

כדי לקנות דירה היום אתה צריך. אתה מעלה על דעתך דבר כזה

מי מסוגל לשלם את.  מיליון שקל לשלם2למעלה ממיליון עד 

.הסכומים האלה

אתה לקחת, כ יעקב כץ רציתי לשאול שאלה"ח: איציק מויאל 
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גם בעוד שבועיים יהיה עוד דיון ועוד דיון ועוד: כ יעקב כץ "ח

.דיון עד שהבעיה תיפתר

אתה כבר נתת, אז השאלה שלי היתה, אז זהו: איציק מויאל 

או, הממשלה מתייחסת ברצינות להמלצות של הועדה, חצי תשובה

כמו שאנחנו מכירים עוד ישיבה עוד המלצה והמצב הולך ומחמיר

כי בינתיים לא השתנתה החלטת ממשלה לגבי. כמו שאנחנו רואים

ר התאגידים"ואיתנו נמצא על הקו יו. הקטנת העובדים הזרים

שבינתיים הוציאו להם לפי שאני יודע הודעות ביטול רשיונות של

.העובדים

, עובדים בתחום הבנייה- 8000נשארו עוד כ. נכון: כ יעקב כץ "ח

2011 וגם הפועלים האלה צריכים להיות מסולקים עד שנת 6500

אני יכול לבשר שאני אתמול קיבלתי פניה מלשכת. תוך שנה אחת

כי אני לפני כבר חצי שנה התרעתי על התוצאות של, מ"רה

אתמול אני, המחירים ועל המצב במשק בתחום הזה של הבניה

מ לשכתו פנתה אלי בבקשה להיפגש איתי"יכול לבשר שרה

ולשמוע מה בדיוק

,ר הכנסת גם לשר ישי"אני גם פניתי ליו. הצעותיי בתחום הזה

,הגישה צריכה להיות הפוכה, הדבר זה אמור גם לגבי החקלאות

לא להחליט שחותכים בכל עובד זר שנמצא פה בלי לחשוב אלא

להתחיל קודם כל מהצרכים  במשק לבדוק כל דבר לגופו של

אם מדינת ישראל. ולראות קודם כל מה עם ישראל צריך, עניין 3089293 מתוך   15עמוד  8



נניח צריכה להיערך מעתה והלאה לידיים עובדות בתחום הבנייה

והחקלאות שתתחיל להכשיר בוגרי צבא תיתן להם תמריצים תבנה

אבל עד שהדברים האלה יהיו ועד שנחנך את בני ישראל. קורסים

.שצריך לעבוד בעבודת כפיים בבתי הספר

האם אתה  חושב כמו. לא אבל זאת השאלה: יוסי אסולין 

ד"שאמר אלדד כל אימא יהודיה טובה רוצה שהבן שלה יהיה עו

האם אתה חושב שמדינת ישראל או הצעירים של מדינת, או רופא

.ישראל בשלים למקצועות כפיים כמו בניין כמו חקלאות

אני יכול להעיד שבמשפחה שלי יש לי ילדים: כ יעקב כץ "ח

עובדי עבודות כפיים, אחד שהוא רתך אחרים שהיו רועי צאן

אני אומר לך שגם בקורסים שנפתחו בזמנו. עובדים עם עצים

ל שהיו מעורבים בזה מספר משרדים ולא"אחרי שהשתחררו מצה

או עמדו בתשלומים אבל המשרדים הממשלתיים, עמדו בתשלומים

להערכתי עם התמריצים.  בחורים54נרשמו , לא נתנו את חלקם

מ ושר הבטחון יופיעו לפני"יהיו גדולים ויחנכו את החיילים רה

- ו50חיילים ויעמידו את זה כאתגר חזוני חלוצי כפי שהיה לפני 

 שנה שראו בעבודת כפיים ובעבודת הבנייה ערך ואפשר יהיה70

אני למשל כשהייתי בצבא כל רגילה. גם להרוויח בצורה  מכובדת

הייתי טפסן הייתי, שהיתה לי הייתי הולך לעבוד בבניין לפרנסתי

אני רואה בעבודת כפיים ערך. ראיתי בזה ערך, הולך לעבוד בבניין
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חשובה חוץ מלימוד תורה וראו בזה ערך גדול כאשר במסחר

היום נהיינו כולם. ולהיות סוחר זו היתה המלאכה הכי בזויה

צריך לחזור. גם כשאנחנו רואים כולנו סוחרים ברפואה, סוחרים

אבל עד שנכשיר אנשים לעבודת כפיים המדינה. לעבודת כפיים

זוג צעיר שמתחתן צריך להיות, צריכה לעבוד בצורה אחראית

,מסוגל לקנות דירה במחירים סבירים בכמה מאות אלפי שקלים

ולא להעמיד אותו במצב שהוא צריך לשלם מיליונים בשביל דירה

אז לא יהיו לנו לא. או לשלם אלפי שקלים בשביל שכירות דירה

אני חושב שהולכים. סוחרים ולא קונים ולא תהיה פה מדינה

אם ביקשו לתאם פגישה אני מניח שהם מבינים, לקראת פתרון

.שהמצב הוא קשה

ר הועדה יש לכם גיבוי"אלדד עכשיו שמענו את יו: איציק מויאל 

מה אתם. ר הועדה לגבי ההחלטה"או סיוע עכשיו מצד יו

מתכוונים לעשות בהתאם לזה שלפחות לפי מה שידוע  מהתחקיר

שכבר הוצאו בקשות להתחיל לסלק עובדים ודווקא, שעשינו כאן

.מה אתם מתכוונים לעשות. את המאורגנים

אז קודם כל אני מברך את מר כץ על המחשבה: אלדד ניצן 

המחשבה, הבריאה וההגיונית שהוא מנהל בכל הישיבות הועדות

אנחנו בעיקרון כמו שאתה. היא טובה וכך צריך בדיוק לנהוג

מציין נפגשנו אתמול עם מנהל יחידת הסמך והתרענו בפניו על כך

שכך, שביוני הקרוב כבר יש בכוונת המדינה לגרש עובדים מתוך   15עמוד  308929310



בעצם גם הנתונים.... שלמעשה ביוני אנחנו הולכים לעמוד בפני 

אצל המדינה נמצאים, שנמצאים אצל המדינה הם נתונים מעוותים

נתונים שאין להם, ברשומים נתונים של מעל עשרת אלפים עובדים

בפועל ביוני אם יגורשו עובדים אנחנו נעמוד. שום קשר למציאות

דבר שיטיל מכת,  עובדים בלבד על הפיגומים בפועל4000עם 

מוות על הענף וצריכים להתעורר ומהר ולגמור את זה מהר לפני

קודם כל למנוע את הגירוש שגם בעצם קיומו הוא גם לא, יוני

וגם הלכה למעשה, דבר הייתי קורא לזה אסתטי בעיני המתבונן

בעצם החלטת הממשלה שאין גירוש של עובדים, הוא לא חוקי

דבר שגם בו אנחנו. זרים אלא רק אי מניעת כניסה שלהם

....צריכים עכשיו 

וכמובן אלדד אתה בעצם מכוון בעיקר לעובדים: יוסי אסולין 

שאר המקצועות ושאר התחומים, זרים שעובדים בענף הבנייה

.אפשר לחיות איתם

.אם תסלחו לי: כ יעקב כץ "ח

.כ כץ"כן ח: יוסי אסולין 

אני רוצה לומר שבתחום החקלאות למשל: כ יעקב כץ "ח

אז האריכו את השהות של, שהתברר שחסרים ידיים עובדות

אין שום בעיה להחליט. העובדים החקלאים בעוד חצי שנה

 עובדים זרים שעדיין נשארו על6500או 8000, שעכשיו את 
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אותם לפחות עוד שנה ולחשוב איך מתארגנים לקראת השנה

.הקרובה בתחום הזה

.זה לא יספיק: אלדד ניצן 

אני הלוא דרשתי שיביאו עובדים, זה לא יספיק: כ יעקב כץ "ח

.נוספים או שיכשירו

.או שידחו את הגירוש שלהם בעוד שנה שנתיים: יוסי אסולין 

אני נגד אני לא בעד שיביאו לפה עובדים ערבים: כ יעקב כץ "ח

.מיהודה ושומרון

,או בדיוק רציתי לשאול אותך את השאלה הזו: יוסי אסולין 

.האם

אני אסביר מדוע שאני נגד הבאת עובדים ערבים: כ יעקב כץ "ח

משום שעובדים ערבים אם יש חס וחלילה פיגוע, מיהודה ושומרון

וזה תמיד קורה אוטומטית סוגרים את המחסומים... או אירוע 

ואז יש ירידה חדה עוד פעם בתחום, ולא מאפשרים להם להיכנס

וזה כבר קרה מספר פעמים שקבלנים לקחו פועלים בנו על זה... 

כיוון, אנשים קנו דירות ושילמו כסף ופתאום אין פועלים, תחזית

שמדינת ישראל מבחינה בטחונית סגרה את המעברים ולא

צריך לדאוג. ומבחינה בטחונית הם צודקים, מאפשרת להם להיכנס

שנושא הבנייה יכנס למהלך מסודר כמו שאתה נכנס לעבודה בכל

.תחום בעבודה המערכת צריכה לעבוד באופן שוטף

,אבל אני לא חושב שיהיה לזה איזשהו סוף טוב: יוסי אסולין  מתוך   15עמוד  308929312



כי אני חושב שהקבלנים שאיתם אני שוחחתי לא מעט כאן

אני שמעתי אותם הם לא מאמינים בכלל, באולפן בסוגיות אלה

וגם אם תכשיר ישראלים וגם אם הם יכנסו לתחום הזה וגם אם

בסופו, שר הבטחון יעמוד מעל כל במה אפשרית וישכנע חיילים

של דבר גם אם אותם חיילים ככה הם אומרים יכנסו לתחום

עובד, איך הוא אמר לי אחד הקבלנים, הזה של ענף הבניה

אז זאת בעיה. ישראלי אחרי חצי שנה רוצה להיות שותף שלו

.....מנטלית וזאת בעיה שאני לא בטוח שיהיה לה איזשהו 

מ או שר הבטחון ונלמד שזה"אז כשאני אני רה: כ יעקב כץ "ח

.הדברים ישתנו, חזון ישראל לעבוד עבודות בפיגומים

צריך לשכנע את האמהות שהילדים שלהם לא, כן: יוסי אסולין 

.יהיו רופאים ולא יהיו עורכי  דין

כן אפשר לשכנע את האמהות שעבודת כפיים: כ יעקב כץ "ח

.היא עבודת קודש אפשר לחנך לכך

אגב לא שאני לא מסכים איתך אני אומר זאת: יוסי אסולין 

ואני לא בטוח שאפשר, בעיה מנטלית שצריך מהשורש לתקן אותה

.לעשות אותה בשנה ולא בשנתיים

. שנה שהיינו בגלות הפכנו כולנו להיות: 2000כ יעקב כץ "ח

 מי שעבד עבודה- 1948תראה כשחזרנו ב, טוב: יוסי אסולין 

.עברית זה הישראלים

ויצמן ויואל משה-ובן גוריון ובן צבי ו, נכון: כ יעקב כץ "ח מתוך   15עמוד  308929313



סלומון כולם עבדו עבודת כפיים וראו בעבודת כפיים עבודת

גם, קודש כל החקלאים כל הטייסים כל החיילים הכי טובים

.אלה שנשלחו לערבה שמנה וסלתה של מדינת ישראל

.ואתה מאמין שאפשר להחזיר את אותו חזון: יוסי אסולין 

זה הכל תלוי, אני לא מאמין אני בטוח שאפשר: כ יעקב כץ "ח

אנחנו נעשה את זה, בחינוך וגם לא תהיה בררה ידידי השדרן

ועם ישראל יחזור  בתשובה גם בתחום הזה לחזור לעבודות

הקרקע לעבודת חקלאות לעבודה בזיתים לעבודה בחריש ובקציר

ה''אבל בשביל צריך שכצל. י"ובבציר ובכל עבודות הקודש בא

,כרגע אני רק באופוזיציה ורק ראש ועד קטנה, ינהל את המדינה

.אבל גם זה יקרה

.אשרי המאמין, אוקיי: יוסי אסולין 

בציבור יש היום. אני רוצה רק להדגיש דבר אחד: אלדד ניצן 

שלמעשה כל עובד זר הוא, הטמעה שהתקשורת שוטפת אותה

.נשאר פה מקים משפחה, בעצם דבר לא טוב נטמע בתוך המדינה

ענף בנייה זה הענף המסודר ביותר שמעסיק, אני רוצה לחדד

בסך הכל אנחנו מבקשים עשרת אלפים. עובדים זרים היום בארץ

.עובדים זרים פעילים על הפיגומים

אני באופן אישי מאוד יעקוב אחרי. הדברים ברורים: יוסי אסולין 

ה''הסיפור הזה כי זה מאוד מעניין אותי איך החזון  של כצל
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.אמרתי

עד שזה יתגשם, בינתיים אנחנו צריכים את העובדים: אלדד ניצן 

.אנחנו צריכים את העובדים

.אני גם חשוב שצריך לדאוג שיהיו עובדים: כ יעקב כץ "ח

א אתם שניכם הרי"ז, כן אז מהפכה לא עשינו: יוסי אסולין 

כל אחד מהסיבות, חושבים שצריך להשאיר את העובדים הזרים

.שלו

עובדים בתחום... אם יש צורך צריך להביא : כ יעקב כץ "ח

הבניה להביא אותם לזמן קצוב ולדאוג שמדינת ישראל תכשיר

.עובדים במקומם

כולל הזוגות הצעירים שמחכים, אחד תלוי בשני: יוסי אסולין 

.לבניית יותר דירות והם מפסידים כל יום שזה לא קורה

ושנכנס אדר מרבים בשמחה, שיהיה חודש טוב: כ יעקב כץ "ח

....ובעזרת שם ישועת השם 

ר הועדה לעובדים"יו, כ יעקב כץ"ח. חודש טוב: יוסי אסולין 

א"ר התאחדות תאגידי כ"וגם תודה לך יו. זרים בכנסת תודה רבה

.זר לבניין אלדד ניצן שבת שלום

.תודה סוף שבוע נעים: אלדד ניצן 
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